

**聖馬可堂白普理幼稚園**  
St. Mark's Church Bradbury Kindergarten

2022/2023 年度收生安排

Admission Arrangements for K1 Classes in the 2022/23 School Year

招收學額	Intake Number
<p>幼兒班：上午班 12 人 全日班 38 人</p>	<p>K1: AM Classes 12 students Whole-day Classes 38 students</p>
取錄準則	Entrance Requirements
<ul style="list-style-type: none"> <li>• 進行「親子面見日」時觀察幼兒與家長互動表現為準。例如：禮貌、守規、情緒、對答、活動投入度等。</li> <li>• 申請入讀之幼兒，如屬以下情況，將獲優先考慮：             <ol style="list-style-type: none"> <li>1. 現讀生及畢業生弟妹</li> <li>2. 聖馬可堂教友子女</li> </ol> </li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• By observing child's behavior through their interactions between parents during family interview, such as, politeness, compliance of rules, emotions, ability to answer question and level of involvement in activities.</li> <li>• Priority will be given to the following candidates:             <ol style="list-style-type: none"> <li>1. with siblings studying or have studied in our school</li> <li>2. children of St. Mark's church members</li> </ol> </li> </ul>
會見結果	Result announcement
<p>7/12/2021-10/12/2021 以郵寄方式通知面見結果，如逾期仍未收到有關信件，歡迎來電查詢。</p>	<p>All interview participants will be informed about the result by mail from 7/12/2021-10/12/2021. Feel free to enquire if letter is not received within the period.</p>
註冊日期	Registration arrangement
<ul style="list-style-type: none"> <li>• 8/1/2022 (星期六) 上午九時-下午一時</li> <li>• 註冊文件：             <ol style="list-style-type: none"> <li>1. 由本園發出取錄信正本</li> <li>2. 2022/2023 入學註冊證</li> <li>3. 繳交留位費： 上午班\$970 全日班\$1570</li> </ol> </li> </ul>	<p>Date: 8/1/2022 (Saturday) Time: 9:00a.m.-1:00p.m. Documents:</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Letter of Admission</li> <li>2. 2022/2023 Registration Certificate for Kindergarten Admission</li> <li>3. Admission Fee : AM Classes \$970 Whole-day Classes \$1570</li> </ol>
備取生候位安排	Waiting list arrangement
<p>於 13/12/2021-28/1/2022 接受候位登記</p>	<p>Candidates on waiting list can apply for admission from 13/12/2021-28/1/2022</p>
放棄已註冊學位的安排	Withdrawal arrangement
<ul style="list-style-type: none"> <li>• 註冊後所繳交之留位費不可退回。</li> <li>• 家長可於 11/6/2022 前取回「2022/2023 幼稚園入學註冊證」</li> </ul>	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. The admission fee is non-refundable.</li> <li>2. Please collect the 2022/23 Registration Certificate for Kindergarten Admission before 11/6/2022.</li> </ol>